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Onderwerp Beantwoording schriftelijke politieke vragen papierinzameling 

Zaaknummer  

B&W datum 27 mei 2025 

Naam steller Medewerker team Wijk, Dorp en Vastgoedbeheer 

Teammanager Teammanager team Wijk, Dorp en Vastgoedbeheer 

Portefeuillehouder Erik van Daal 

 

Besproken met portefeuillehouder? 

Ja, met Erik van Daal op 19 mei 2025 

Openbaarheid 

Ja, na het informeren van betrokkenen 

Bevoegd orgaan 

B en W 

Ter kennisname aanbieden aan Raad 

 

 

Advies  

1. De vragen over de papierinzameling van H. van Oosterhout (VVD) te beantwoorden via 

bijgevoegde brief. 
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Inleiding 

Op 13 mei 2025 ontving het college vragen over de papierinzameling. De brief in de bijlage bevat 

de beantwoording van het college op de gestelde vragen. 

 

Beoogd resultaat  

Het beantwoorden van de schriftelijke politieke vragen van de VVD.  

 

Argumenten  

1.1 De beantwoording bevat het standpunt van de gemeente Venray. 

1.2 Het college is verplicht om zo spoedig mogelijk antwoord te geven op de gestelde vragen van 

de gemeenteraad. 

 

Kanttekeningen of risico’s 

N.v.t.  

 

Communicatie  

De gemeenteraad ontvangt de beantwoording van de vragen per brief.  

 

Financiële gevolgen  

N.v.t.  

 

Vervolgtraject besluitvorming  

N.v.t. 

 

Evaluatie  

N.v.t.  

 

Bijlagen  

1. Bijlage schriftelijke politieke vragen papierinzameling 

 

Naslagwerk  

N.v.t.  



 

 

 

 

 

 

  

Fractie VVD  

H. van Oosterhout 

 

 

 

 

Datum 20 mei 2025 Behandeld door Medewerker team WDV 

Ons kenmerk   Datum uw brief  
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Onderwerp Beantwoording politieke vragen papierinzameling 

 

Wijk-, Dorp- en Vastgoedbeheer 

Raadhuisstraat 1 

Postbus 500, 5800 AM Venray 

Telefoon (0478) 52 33 33 

Telefax (0478) 52 32 22 

E-mail  gemeente@venray.nl 

Internet  www.venray.nl 

KvK-nummer  14132389 

 

IBAN NL20 BNGH 028 5028 383 (belastingen) 

IBAN NL11 BNGH 028 5008 757 (algemeen) 

BIC BNGHNL2G 

Beste meneer Van Oosterhout, 

 

Op 12 mei 2025 heeft u politieke vragen gesteld over de papierinzameling. Via deze brief ontvangt 

u onze antwoorden op uw vragen. 

1. Is uw college het met de VVD eens dat het beëindigen van de huidige manier van 
papierinzameling zeer onwenselijk is, gezien de maatschappelijke en financiële 
gevolgen voor de verenigingen? 

Wij zijn niet tevreden met de huidige ontwikkeling, maar de tijd heeft ons ingehaald. Het 
besluit van de papierinzamelaar loopt in lijn met de ontwikkeling die landelijk terug te zien is. 
Dit wordt onderstreept door de Koninklijke Nederlandse vereniging voor afval- en 
reinigingsdiensten. Professionele inzamelaars stoppen met de papier inzameling met 
vrijwilligers. Bij nieuwe aanbestedingen voor de papierinzameling met de hulp van vrijwilligers 
komen geen inschrijvingen. Daarnaast zien we een terugloop in het aantal vrijwilligers die de 
routes kunnen bemannen. Deze week heeft opnieuw een vereniging een route opgezegd. 

Daarmee komt het totaal op 8 opgezegde routes van de 20 routes in de afgelopen 2 jaar. Dit is 
vanwege te weinig beschikbare vrijwilligers. Het is geen houdbaar toekomstscenario. 

2. Heeft uw college onderzocht wat de concrete financiële gevolgen zijn voor de 
betrokken verenigingen? Is bekend of er verenigingen zijn die hierdoor in de 
problemen dreigen te komen? 

De PIV en de verenigingen zijn enkele jaren geleden op de hoogte gesteld van deze 
ontwikkeling. Vorig jaar is in overleg met de verenigingen de vergoeding voor oud papier en 
karton verhoogd. Een van de redenen was om ze geruime tijd te geven om te anticiperen op 
de toekomst door de extra gelden te bufferen en alternatieve inkomstenbronnen te zoeken. Er 
rest zich ander half jaar voordat het contract stopt. Op dit moment is bij ons bekend dat één 
van de 19 verenigingen hier financiële problemen mee kan ondervinden. 

3. Wat heeft uw college tot nu toe gedaan om deze dreigende “verlies-verlies”-situatie 
te voorkomen? 

 
Vorig jaar heeft de gemeente in overleg met de PIV en de verenigingen besloten om de 
vergoeding voor de verenigingen te verhogen van € 30,00 naar € 45,00 voor het huis aan huis 
inzamelen. Bij brengcontainers is dit verhoogd van € 30,00 naar € 35,00. De raad is daarvan 
op de hoogte gesteld. Daarnaast zijn we continu in gesprek met de verenigingen en de 
professionele inzamelaar over de huidige ontwikkeling.  
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4. Heeft uw college: 
a. Onderzocht hoe andere gemeenten hun papierinzameling hebben 

georganiseerd, met behoud van de rol van vrijwilligers en verenigingen? Zo ja, 
wat zijn de resultaten? 

Ja, dit is onderzocht. Het is een landelijke ontwikkeling dat professionele inzamelaars 
stoppen met het inzamelen van oud papier en karton met vrijwilligers. Gemeente 
Venray is een van de vele gemeente die hier mee te maken heeft. Elke gemeente 

maakt daarbij zijn eigen afweging en keuze over de mogelijkheden en de rol van de 
verenigingen. In veel gevallen wordt er gekozen voor een andere vorm, zoals 
groenbeheer en onderhoud. In overleg met de PIV en verenigingen is vorig jaar de 
vergoeding aangepast, daarmee hebben ze ruim de tijd om te zoeken naar alternatieve 

inkomstenbronnen.  

b. Overlegd met de betreffende verenigingen over alternatieve oplossingen? 

We zijn al lange tijd in gesprek met verenigingen over de situatie. Er is aangegeven 
dat het belangrijk is om naar alternatieve inkomstenbronnen te kijken die passen 
binnen de mogelijkheden van de verenigingen. Dit is onlangs weer besproken tijdens 

de ALV PIV van 12 mei waarbij de gemeente aanwezig was. Daarnaast is er gewezen 
op subsidieregelingen vanuit de gemeente. Hier moet in eigen verantwoordelijkheid 
gekeken worden of dit ruimte biedt voor de verenigingen.  

c. De verenigingen actief uitgedaagd om, in de geest van het Right to Challenge, 
met eigen voorstellen te komen om hun rol te behouden? 

Nee, ons college heeft de verenigingen tot op heden niet actief uitgedaagd om in de 
geest van het Right to Challenge met eigen voorstellen te komen. De gemeente is 
verplicht om het oud papier en karton in te zamelen en deze te organiseren. De 
papierinzameling is een complex onderwerp, waar gelet op de kosten, organisatie en 
veiligheid, het zich niet leent voor de Right to Challenge. Er zijn op dit moment bij het 
college geen voorbeelden van andere gemeenten bekend van het Right to Challenge in 

combinatie met de papierinzameling.  

5. Wij begrijpen dat de keuze om de werkwijze aan te passen mede is ingegeven door 

de positie van de huidige aanbieder. Wat zou de gemeente hebben gedaan als deze 

aanbieder zich had teruggetrokken? Is het wenselijk dat één marktpartij feitelijk het 
gemeentelijk beleid op het gebied van burgerparticipatie bepaalt? 

Als een aanbieder zich terugtrekt en de verlenging van het contract niet ingaat, eindigt het 
contract. In dit geval verandert het contract wezenlijk. Dit betekent dat er een nieuwe 
aanbesteding gestart moet worden. Naast dat het een landelijke ontwikkeling is, zien we ook 
een terugloop in het aantal vrijwilligers voor het bemannen van de routes.   

 

Met vriendelijke groet,  

 

Het college van burgemeester en wethouders, 

 

 

de burgemeester, de secretaris, 

 

M.C. Uitdehaag E.G.J. Voorn   


